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Program jednání: 

- Přivítání v novém roce 
- Upřesnění komunikace mezi členy 
- Bruslení pro Novou Ves I+II 
- Lety na lyžích 
- Ledová plocha v obci 
- Rozdělení akcí mezi spolky 
- Přípravy „masopustu“ 
- 2. Novoveský festival 
- Náměty, nápady, diskuse 

Přítomni: p. Petr Munzar, p. Pavel Číla, pí Nikola Malá, p. Vít Marek, p. Viktor Portele, p. Adam Radiměřský 

Nepřítomni: p. Martin Kverka 

Předseda komise pan Petr Munzar zahájil schůzi nově vzniklé Kulturní, sportovní a sociální komise (dále jen 
KSSK), přivítal členy komise v novém roce a popřál vše nejlepší do nového roku. 

Předseda KSSK požádal členy, aby rychleji reagovali na předložené podněty a termíny. 

Komise řešila uspořádání tradičních letů na lyžích. Domluvila se, že je zapotřebí reagovat rychle v případě 
příznivého počasí. Případný termín se občané a zájemci o účast na letech dozví zhruba 3 dny dopředu. 
Ohledně zajištění akce vypomůžou členové SDH s hrubou přípravou dráhy. Je potřeba zajistit dřevěný 
skokanský můstek.  

V případě příznivého zimního počasí bude snaha o vytvoření ledové plochy pro bruslení na spodním hřišti u 
hospody. Funkčnost čerpadla a vedení elektrického proudu k čerpadlu prověří p. Munzar a p. Portele. 
Přípravu plochy pro kropení vodou domluví p. Portele s p. Malým (odstranění sněhu a přípravu ledových 
mantinelů). 

Dle dohody z minulé schůze domluvil p. Munzar s pořadatelem akce, p. Lövlem, přesun Železného muže a 
ženy z červencového termínu na 12.8.2023 

Na přípravách letošního pomasopustního průvodu se bude podílet SDH Nová Ves a T.J. Sokol Nová Ves. 
Hasiči zařídí občerstvení na začátku trasy a bezpečnost průvodu. Sokolové pomůžou během průvodu. 
Pomoc s dětským programem po příchodu na myslivnu ještě projednají. Dětskou diskotéku si vezme na 
starost p. Radiměřský. Prodej zabijačkových výrobků je v řešení, p. Portele sdělil, že zvěřinovou kuchyni si 
vezme na starost, jako každý rok, myslivecký spolek Mlýnice. 

V rámci příprav letního festivalu se řešil doprovodný program a předběžné uspořádání plochy. Členové 
komise doporučili objednání profesionálního podia pro hudební produkci. Nebyla jasná shoda se 
zamýšleným půlnočním ohňostrojem, bude předmětem dalších debat. Po zkušenostech s loňským prvním 
ročníkem festivalu poprosil p. Munzar členy komise, aby navrhli uspořádání celé plochy areálu pro letošní 
ročník – „slepou mapu“ zašle p. Munzar členům v nejbližší době. S programem částečně pomůže i SDH Nová 
Ves v rámci vlastního výročí 155 let od založení místního hasičského sboru.  
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Vzhledem k absenci p. Kverky se nepodařilo projednat věci týkající se FK Nová Ves a jejich zapojení do 
nastávajících obecních akcí, např. plánovaný fotbalový ples (po změně termínu z února na březen nemohou 
hasiči pomoct s původně domluveným odvozem účastníků z místa konání plesu (Beseda v Oldřichově 
v Hájích) zpět do Nové Vsi. Dále se nepodařilo projednat i proplacení příspěvku na Silvestrovské sportovní 
odpoledne 2022 z rozpočtu obce, termíny fotbalových utkání tak, aby občané byli včas informováni přes 
obecní SMS infokanál a postup zajištění moderátora a část dětského programu na letní festival, jak bylo 
avizováno na minulé schůzi. 

V diskusi p. Číla požádal, zda by bylo možné informovat členy o změně termínu akce dříve než na pravidelné 
schůzi KSSK. Předseda bere na vědomí a bude informovat ihned, když nějaká změna termínu nastane. 
V rámci návštěv u dříve narozených p. Portele informoval, že chodí pravidelně každou středu odpoledne s p. 
Jahelkou. Na těchto věcech se nic nemění. P. Munzar podotkl, že by se rád účastnil také, ale jeho pracovní 
doba mu návštěvy momentálně neumožňuje.  

Na závěr schůze předseda poděkoval všem zúčastněným. Další plánovaná schůze KSSK bude v únoru 
(termín se členové opět dozví s předstihem) 

Zapsal: Petr Munzar – předseda komise 


